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Proszq o podjqcie skutecznych dzialaf majqcych na celu zako czenie realizacji remontu
ul' tqgskiej. Prosze r6wniei o interwencje dotyc zqcq za)azd6w zposzczeg6lnych posesji na tej ulicy,
z uwzglednieniem pojazd6w ciqikich, kt6rych wyjazd z obiekt6w bqdzie powodowal zniszczenie ile
zaprojektowanych zjazd6w. chodzi o zjazdy przy pzMor. prosze iednoczesnie o podanie termindw
zakofczenia pracy w zgodzie z zawartymi umowami, kto i dlaczego podiel decyzie o przedluieniu
termin6w je6li tak to na jaki czas i czy bqdq naliczane kary umowne.


